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Änge Vägförening  

Mötesform: Styrelsemöte  

Datum: 2023-02-27  

Plats: PRO-lokalen  

Närvarande: Stig Jönsson, Johnny Krånglin, Mats-Olof Eriksson, Gill Lantz, 

Maria Jacobsson och Daniel Blad.  

 

1. Johnny öppnar mötet.  

 

2. Johnny och Stig justerar protokollet, justeras digitalt via http://min.ebox.nu  

 

3. Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet lades till handlingarna.  

 

4. Ekonomi 

Kassa:   222 600 kr 

54 000kr inkomna ännu ej betalda räkningar. 

 

5. Nya medlemmar 

1 ny. Styrelsen bevakar ytterligare försäljningar. 

 

6.  Inga besked har inkommit om bygdemedel. 

 

7. Gatubelysningen 

Offert har inkommit för byte till ledbelysning för samtliga gatlysen. Offerten 

ligger på 378 000 kr. 

Diskussion kring att upprätta en 10-årsplan för kommande behov där t.ex. byte 

till ledbelysning kan ingår. Stig får i uppdrag att dela in byn i 4 områden för att 

utreda om etappbyte till ledbelysning skulle kunna vara möjligt. 

Inga beslut i frågan under detta möte. 

 

8. Inga reaktioner har inkommit till att belysningen nu är släckt nattetid. 

 

9. Styrelsen resonerade kring presenterat budgetförslag för 2023. Det är tydligt 

att de kraftigt höjda energipriserna påverkar föreningen stort. På årsmötet 

kommer därför förslag från styrelsen läggas fram att höja andelsavgiften från 

124,8kr till 140kr. Därutöver kommer styrelsen förslå en årlig ökning av 

andelsavgiften om 3% från och med 2024 som ska gälla tillsvidare. 

Gill ser till att detta förslag kommer med i årsmöteshandlingarna och därmed 

annonserats korrekt innan årsmötet. 
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10. Inga övriga frågor. 

11. Johnny återkommer med datum för nästa styrelsemöte. 

12. Mötet avslutas. 
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